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Referat af ordinær generalforsamling onsdag den 9. marts 2022 
 
 

kulturhuset, Poppel alle 12,2630 Taastrup 
 
 
Ad. 1 Valg af dirigent. Bestyrelsen foreslog Morten Wilmar til dirigent. Der var ingen andre   
          forslag. Morten Wilmar vælges enstemmigt. 
         Som referent foreslås Rita Pihl Larsen, der vælges enstemmigt. 
         2 stemmetællere vælges ligeledes. Revisorerne for foreningen, Lars Hansen og Jørgen  
         Thomsen.    
         Tilstede var stemmeberettigede 16 og 0 ved fuldmagter.  
 
Ad. 2 Referat fra ordinær generalforsamling den 11. oktober 2021 godkendes.  
 
Ad. 3 Beretningen fra bestyrelsen.  
          Der har været nogen mødeaktivitet i bestyrelsen.   
          Økonomien i VA ”tømt”, indbetalingerne bibeholdes. 
          Ingen projekter på bedding. 
          Friske kræfter er meget velkommen da vi f.eks mangler suppleant 
 
Ad. 4 Det udsendte reviderede regnskab blev godkendt. 
          Det udsendte medlemsbidrag og gebyr for 2022 blev godkendt 
          Det udsendte budget for 2022 blev godkendt 
           
  
 
Ad. 5 Der er ikke modtaget forlag fra medlemmerne.  
 
Ad. 6 Valg af medlemmer til bestyrelsen.  
 
          John Larsen, kasserer blev enstemmigt genvalgt. 
          Ann Welling, bestyrelsesmedlem blev enstemmigt genvalg.  
          Rita Larsen, sekretær fratræder.  
          Morten Wilmar blev enstemmigt valg som nyt bestyrelsesmedlem.  
 
          Den nye bestyrelse konstituerer sig selv.  
 
Ad. 7 Valg af revisorer. 
          Jørgen Thomsen, revisor, blev enstemmigt genvalg.  
          Lars Hansen, revisor, blev enstemmigt genvalgt. 
          Kai Nielsen, revisorsuppleant, blev enstemmigt genvalgt.    
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Ad. 8 Orientering:  
 

a. Rottebekæmpelse er stadig et stort problem.  
Der blev opfordret til at få sat rottespærre i kloakken. Et tip: Nogle forsikringsselskaber gør 
det gratis, andre deler man udgiften. Derfor spørg jeres forsikringsselskab.  

b. Asfalten revner. Det er undersøgt hos firmaet, som udførte asfalteringen. Der er desværre 
ikke noget at gøre ved det p.t. Hvis revnerne bliver bredere skal der ses på det til den tid. 

c. Vejskilte og vendepladser. Det er undersøgt ved kommunen, og det viser sig, at det er 
forbudt at sætte sådanne skilte op.  

d. Hvide streger bliver malet på et tidspunkt.  
e. Beskæring af træerne skal ejerne selv sørge for. Den ordning, som Ann Welling har stået for, 

bortfalder,  bl.a. fordi der er alt for få, der har tilmeldt sig.   
 
 
  

Ad. 9  Vejtræerne er desværre befængt med uldlus, som ikke kan bekæmpes.  
           Bestyrelsen vil se på en udskiftning og komme med et forslag  
            
            Der bliver udsendt et nyhedsbrev om rotter m.m.  
 
 
 
 
Rita Pihl Larsen                                                      Morten Wilmar  
 
 

Sekretær                                                                  Dirigent         


